
Referat fra elevrådsmøte v/Holviga skole 

 

Dato: 07.04.25 

Sted: Møterom 2, Holviga barneskole 

Til stede: Alle representanter, utenom 7C  

Referent: Kontaktlærer for elevrådet, Lisa Kile 

 

Sak 1: Ønske om å bruke caps innendørs 

Det kom et ønske om å få bruke caps inne. Ifølge skolens lokale reglement skal lue, caps og 

hette tas av inne i skolebygningen. Vi følger dette reglementet. Reglene ble utarbeidet i 

samarbeid med elevrådet i fjor. 

 

Sak 2: Musikk i timene 

Det ble foreslått at elever skal få høre på musikk i timene. Lisa undersøker gjeldene regler 

for dette. 

 

Sak 3: Antall elever på huska 

Det kom et forslag om å tillate fire elever på huska samtidig. Vi velger å beholde regelen om 

maks tre personer. 

 

Sak 4: Utvidelse av skolegårdsgrensen til Øya 

Det ble foreslått at skolegårdsområdet skal inkludere Øya. Dette lar seg ikke gjennomføre, 

da det ikke er nok voksne til å ha tilsyn der i storefri. Derfor blir grensene som de er i dag. 

 

Sak 5: Musikk i storefri på fredager 

Flere har spurt hvorfor det ikke lenger spilles musikk i storefri på fredager. Dette skyldes en 

forglemmelse fra Lisas side. Hun ber om hjelp fra elevrådet til å minne henne på det 

fremover. 

 

Sak 6: Fjerning av stokker på grusbanen 

Ønske om å fjerne stokkene på grusbanen vil bli tatt opp på FAU-møtet i kveld. 

 

Sak 7: Utvidelse av ballspillområdet 

Det er kommet inn ønske om å utvide området for ballspill. Grensene er satt for å sikre at det 

også finnes områder i skolegården uten ballspill, slik at elever som ønsker å gjøre andre 

aktiviteter også har plass. Dagens grense, fra basketballkurvene og utover samt kunstgress 

opprettholdes. 

 



Sak 8: Skolegensere 

Lisa har fått spørsmål om det er interesse for skolegensere. Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Saken tas også opp på FAU-møtet i kveld. Det ble besluttet at det kun skal være én type 

genser som kan kjøpes, da denne modellen finnes i mange ulike farger. 

 


